
 
 
Referat – Bestyrelsesmøde Bordtennis Danmark #1 2025 

   
 
Dato: 3. februar 2025 – 20:00 – Online – Teams 
 
Deltagere: Henrik Vendelbo (HV - mødeleder), Sune Bøndergaard Røjkjær (SBR), Christian 
Fredensborg Jakobsen (CFJ), Pia Toelhøj (PT)   
Puk Kirkeskov Hvistendal (PKH - referent) 
Fraværende: Martin Ljung Christensen (MLC) 

 
1. Nyt fra formanden (orientering) 

• Sportsgalla og Formandsmøde i første weekend af januar. Det var et par spændende og 
inspirerende dage 
 
Fredag blev temperaturen taget på dansk politik. De to politiske ”besserwissere” Elisabet 
Svane, politisk kommentator på Politiken og politisk kommentator Søs Marie Serup gav 
deres bud på, hvor vi er i dansk politik, og hvor vi er på vej hen. 
 
Jesper Nøddesbo fortsatte og fortalte om, hvordan vi gennem dialogen kan få involveret og 
skabt følgeskab – og dermed resultater.  
 
Lørdag havde DIF inviteret til cafedrøftelse om vigtige værktøjer, der kan styrke fremtidens 
forbund. HV valgte cafedrøftelsen Digital udvikling faciliteret af Kenneth Plummer og 
Camilla Lyngsø om bl.a. hvordan bedre digitale services og et stærkt datafundament kan 
forbedre idrætstilbud og øge indsigt i medlemmer og frivillige.  
 
Lørdagens del af formandsmødet sluttede med fokus på spændingsfeltet mellem politik og 
ledelse. De to partiledere Inger Støjberg og Alex Vanopslagh drøftede bl.a. spørgsmål om 
idrættens betydning på Christiansborg, og hvilken rolle idrætten spiller i samfundet - 
herunder også, hvordan man som forbund og DIF generelt har mulighed for at forstå og 
påvirke Christiansborgs politikere. Herefter talte Generaldirektør i DR Maria Rørbye Rønn 
om idrættens betydning for en organisation som DR.  

 
2. Økonomi (orientering og beslutning) 

• Status på årsregnskab 2024 – vi får et overskud på ca. 250.000 kr. Der udestår alene 
mindre poster og så naturligvis revisionens gennemgang. Årsregnskabet forventes 
afsluttet tidligere end forgangne år. Bestyrelsen kvitterede med stor ros til 
administrationen for at styre os økonomisk godt igennem året. 

• CFJ deltog tidligere på året i møde for økonomiansvarlige i forbund under DIF. På 
den baggrund vil vi ændre marginalt i opsætningen af regnskabet. CFJ orienterer på 
mødet i marts. 



• Ungdomslandsholdsaktiviter og Damelandshold giver et forventet overskud på ialt 
35.000 kr. I budget 2025 er godkendt en overførsel på 30.000. Bestyrelsen 
godkendte overførsel af 35.000. 

• Fonds og tilskud vedr. Bat 60+ til Københavns Kommune SUF for 2024 (200.000 kr.), 
Københavns Kommune, Kultur og Fritid (20.000 kr) samt VELUX fonden (175.000 
kr.) vedr. Rådhus arrangementet er endeligt afrapporteret. VELUX og Kultur og 
Fritid er endeligt godkendte. Bestyrelsen var meget tilfredse med hurtig 
afrapportering. 

• Sponsorater 2025 status: PwC er nu offentlig – stærkt samarbejde i 3 år. Maze har vi 
møde med i næste uge for en opdatering på hans arbejde.  

• Ønske om tilpasning af takstblad med virkning fra nu vedr. dobbeltbøde ved for 
sent rykket kamp i holdturneringer uden at give holdturneringsgruppen besked jfr. 
retningslinjerne. Dette er nødvendigt i forhold til den administration der er af 
holdturneringerne. Bestyrelsen ønskede ikke at ændre taksterne for indeværende 
sæson. Bestyrelsen ønsker en lidt mere grundig gennemgang på næste møde for at 
kunne tage en mere kvalificeret beslutning for den nye sæson. 

 
3. Valg af ITTF præsident i maj 2025 

• Henrik deltager i Qatar til AGM. Formandsvalg med 2 præsident kandidater. 
Bestyrelsen drøftede det kommende valg.  

 
4. Årsmødet 18. maj i Odense 

• Drøftet forløbig dagsorden samt hvem der er på valg (Henrik, Christian og Sune).  
 

5. Sæsonkalender (godkendelse) 

• Kalenderen gennemgået og godkendt. Inddragelse af ledergruppen forud for 
resultatmål til DIF er fastsat til 2. april på et onlinemøde.  

 

6. Igangsættelse af projekt: IT platform (beslutning) 

• Oplæg til ny IT platform blev præsenteret på mødet (vedlagt referatet) 

• Bestyrelsen er enig i at der skal findes en ny og bedre løsning, men flere forhold 
spiller ind, før der kan træffes endelig beslutning. Vi skal have en større sikkerhed 
om økonomisk støtte til projektet før det videre arbejde kan sættes i gang. Endeligt 
har administrationen et andet projekt med overgang til ny og egen microsoft 
løsning, hvilket også kommer til at tage tid.  
 

7. Status fra DGI styregruppemøde 

• Positiv stemning mellem parterne 

• Vi har økonomien under opsyn i forhold til: 

• Stadig en udfordring, at enkelte klubber i Jylland fravælger Bordtennis 
Danmark. Vi fortsætter med at oplyse om de fordele og det fællesskab, der 
er ved at være med i Bordtennis Danmark. 

• Mindre aktivitet i bordtennis portalen fra DGI end håbet 
 



8. Godkendelse af Kommisorier for (alle vedhæftet): 

• Ratinggruppen - godkendt 

• Bat 60+ forretningsudvalget – godkendt med en præcicering af hvilke områder hhv. 
DGI og Bordtennis Danmark løser administrativt. 

 
9. Evaluering af Sport 2024 (diskussion) 

• Lars Bo og Gert deltog, men vandt desværre ikke prisen, som gik til et andet 
imponerende projekt - Broen Danmark.  

• Stor succes med bord til samarbejdspartnere – alle havde en rigtig god aften. Skal vi 
prioritere dette næste år? Bestyrelsen godkendte at vi også skal prioritere dette i 
det kommende år. 

• Flot eksponering af Bordtennis i gennem hele showet. 
 

 
10. Nyt fra kontor 

• APV er gennemført både fysisk og psykisk – status præsenteres på mødet. Bestyrelsen 
fik på mødet en grundig mundtlig gennemgang af den gennemførte APV. Henset til den 
seneste APV var der enighed om, at bestyrelsen for god ordens skyld får eftersendt den 
skriftlige afrapportering (naturligvis i fortrolighed), hvorefter punktet lukkes.  

• ØM arrangør fundet: Næstved (ØM ungdom), Brøndby (ØM senior) og ØM Veteran 
bliver formentlig Fredensborg. Dato udsendes asap, da den afviger fra de øvrige datoer. 

• Vedr. bestyrelsens ønske om undersøgelse af trænere og motivation. Vi havde i 2024 
to forskellige studerende grupper til at skrive opgaver, der relaterer til dette område. I 
løbet af foråret 2025 vil vi bearbejde materialet til et notat til bestyrelsen kombineret 
med de anbefalinger, som DIF kommer med. Der planlægges desuden et 
trænerseminar, hvor emnet vil blive diskutteret. 

• Vedr. undersøgelse omkring frafald af ungdomsspillere, vil der i foråret/sommeren 
blive lavet en undersøgelse af dette. Vi ser desuden på at søge Nordeafonden til et 
socialt projekt for ungdomsgruppen i en pulje, som de netop har offentligjort for 
målgruppen. 

• Vedrørende onlinemøde om holdturneringen for damer: Mødet er udskudt til 
slutningen af februar. Bestyrelsen ønsker desuden, at administrationen samler op med 
information om DT ligafinalen for damer, da den ikke spilles ved DM ugen. Det har 
fremgået af kalenderen, at finalen spilles indenfor nogle intervaller som foregående 
sæsoner, men der har ikke været sendt direkte information til de 7 relevante klubber. 

• Afholdelse af EM: Efter nøje dialog og på anbefaling af både arrangørby og Sport Event 
Danmark, valgte vi ikke at søge på EM 2026. Vi har stedet været i dialog med ETTU 
vedr. EM i 2028 og afventer mulighed for ansøgning åbner. Vi er i dialog med både 
Sport Event Danmark og en arrangørby, som indledningsvist er med på opgaven. 
Nærmere information følger. 

• NETU Veterans 2026: Vi har haft kort indledende møde med Veterangruppen, som 
gerne vil hjælpe. Lige nu arbejder vi på Fredericia som facilitet, da vi kender den rigtig 
godt. 



➢ CFJ og HV deltager i en styregruppe omkring planlægningen 

➢ Bestyrelsen vil opfordre til at vi overvejer en by nærmere direkte offentlig 
transport fra lufthavn. Der forventes deltagere fra – som minimum – Danmark, 
Norge, Sverige, Finland og de baltiske lande. 

• Status på DM-ugen i Aalborg 
Både herre og dame single finalen søndag den 29. juni er nu på plads til DM ugen. 
Bordtennis afholdes i udgangspunktet på Royal Stage – muligvis finale på anden 
spændende lokation. Bestyrelsen vil være repræsenteret alle dage. 

• Bordtennis Danmarks anbefalinger af faciliteter: Er udviklet og vedhæftet til 
orientering. Udkommer med næste nyhedsbrev. Der blev udtrykt generel ros for 
tiltaget . 

11. Eventuelt 

• Bestyrelsen vil gerne have en status på pigeindsatsen på et af de kommende 
bestyrelsesmøder, som også indeholder medlemsudvikling og tanker for hvordan 
indsatsen forankres når indsatsen er slut med udgangen af 2025. 

• PT foreslog, at såfremt formand/ næstformand ikke kan deltage som repræsentant 
for Bordtennis Danmark i prioriterede aktiviteter, bør resten af bestyrelsen fremover 
have muligheden, såfremt det er muligt.  

• PT ønskede at sætte fokus på at klubberne er kernebrugeren, og vi derfor hele tiden 
bør have fokus på at gøre rammerne for klubberne lettere at navigere i. 

 

 

 
 

 

  
 

 


